
Protokół nr 49 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 29.11.2023  

 

Obecni: Zgodnie z listą obecności Radnych i gości (załącznik do protokołu) 

 

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY 

Szczecin, 29.11.2023 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 08.11.2023. 

4. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 15.11.2023 

5. Uchwała nr 182/23- opinia dzierżawa ul Dolna 

6. Uchwała nr 183/23 –zakup art. spożywczych do siedziby RO Podjuchy. 

7. Uchwała nr 184/23 – Warsztaty, Konkurs,  Jarmark Sąsiedzki 2023 

8. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców 

-Rynek dla Podjuch, prośba o  opinię 

9. Analiza bieżących ALERTÓW. 

10. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Przebieg spotkania: 

 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady powitała Radnych i gości. Sprawdzono listę obecności – 

obecnych 8 radnych.  

Ad. 2. 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 3. 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 4. 

ZA: 6 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Przybyła Radna: Sabina Adamowicz 

Ad. 5. 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 



Ad. 6. 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 7. 

Dyrektor Domu Kultury przybliża przebieg tegorocznego Jarmarku. Godziny Jarmarku 14:00-

17:00. 

Jarmark poprzedzą warsztaty. Podczas samego Jarmarku tradycyjnie kiermasz charytatywny. 

Dzień przed kiermaszem  będą organizowane seanse charytatywne. 

Przybyła Radna: Justyna Redmer 

ZA: 10 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 8. 

Rynek dla Podjuch 

Przedstawienie informacji od ZBiLK rzeczy niemożliwych do zrealizowania: 

Spotkanie opuścił Radny: Dominik Janas 

Przedstawienie swoich uwag – do przedstawionego projektu. 

Uwagi od projektantki: 

1. Nagrzewanie się konstrukcji 

2. Lampy – według wnioskodawczyni nie jest to punkt sporny 

3. Struktura powyżej 1,5 m. – według wnioskodawczyni są przykłady realizacji nawet w 

Podjuchach, w których nie ma zastosowanych poręczy. Wnioskodawczyni utrzymuje, 

że to nie jest plac zabaw. 

4. Wytyczne Ochrony Środowiska dotyczą kolorystyki  

5. Koszt – musi się zmieścić w kwocie SBO – struktura kosztów – według  

Przybył Radny: Dominik Janas 

Przybyła Randa: Małgorzata Kochel 

6. Uwagi dotyczące drogi – ruchu kołowego oraz bezpieczeństwa na terenie. 

Przeprowadzono dyskusję z autorką projektu. 

Ustalono, że Radni do końca tygodnia zgłoszą swoje uwagi do projektów mailowo 

bezpośrednio do Przewodniczącej. Na podstawie zgłoszonych uwag opracowane zostanie 

stanowisko Rady w temacie projektu. 

 



Zakończenie spotkania. 

Następne posiedzenie Rady Osiedla: 13.12.2023 r godzina 18:00. 

 

 


